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Afstembijeenkomst voorjaars-ALV 2024 

26 februari 2024 19.30-21.00 uur via Google Meet 
1 maart 2024 19.30-21.00 uur via Google Meet 

 
26 februari: 18 aanwezigen (19 aanmeldingen) 
1 maart: 11 aanwezigen (10 aanmeldingen) 
 

 
Jochem opent de bijeenkomst en heet iedereen welkom. Namens het bestuur zijn op 26 februari Gijs 
Terlouw, Wubbe-Jan Wieske en Tom Koehorst aanwezig. Op 1 maart is namens het bestuur Mark 
Ribbers aanwezig.  
 
Mededelingen 
• Bestuurlijke vernieuwing: In de afgelopen jaren heeft de SBN een indrukwekkende groei 
doorgemaakt. Het ledenaantal steeg van 4.700 in 2013 naar 16.000 in 2023. En de groei is niet alleen 
zichtbaar bij de ledenaantallen; ook de organisatie zelf heeft zich ontwikkeld. Van een sportbond 
zonder werkorganisatie is de SBN uitgegroeid tot een professionele organisatie. 
De SBN is door die groei toe aan een volgende stap. Echter, de huidige manier waarop de bond als 
organisatie is vormgegeven en de structuur van het bestuur en bondsbureau remt de verdere 
ontwikkeling van de sport. De huidige bestuursvorm sluit niet meer aan bij de organisatie. Dit 
vertaalt zich in een gebrek aan slagkracht en wendbaarheid, gebrek aan inzicht in welk orgaan van de 
organisatie welke zeggenschap heeft en de vraag of we de legitimiteit van het handelen goed hebben 
geborgd. 
 
De komende periode gaat de SBN actief aan de slag met een traject van bestuurlijke vernieuwing om 
de bestuursvorm aan te laten sluiten bij de ontwikkeling die de SBN als organisatie heeft 
doorgemaakt. 
 
Hier hebben de leden ook een rol in, er wordt een klankbordgroep geformeerd die adviseert, spart 
en discussieert met de projectgroep die de uitwerking van het traject voor haar rekening neemt. 
Interesse om hierin te participeren? Maak je interesse kenbaar met een mailtje naar 
directeur@survivalrunbond.nl 
 
• Handhaving huidige klimhoogte: in de afgelopen jaren is er veelvuldig gesproken over de 
klimhoogte en eventuele verlaging daarvan. De werkgroep klimhoogte heeft hier intensief naar 
gekeken en op basis van een (tussen)rapportage heeft het bestuur aangegeven dat ze graag de 
huidige klimhoogte wil handhaven en geen aanleiding zien om lager te gaan. De 2,5m als maximale 
klimhoogte voor survivalrunners tot 15 jaar en een maximum klimhoogte van 4 meter vanaf 15 jaar 
blijft gehandhaafd.  
• Staken shifted fee regeling Mollie: wij betalen als SBN alle inschrijffees van de wedstrijd 
organisaties die via Mollie het betalingsproces inregelen. De fee per inschrijving bedraagt ongeveer 
€0,20. Deze kosten worden nu nog door de SBN gedragen. Per seizoen 2024/2025 komen de bij de 
WO te liggen. In de afgelopen seizoenen hebben wij deze kosten voor onze rekening genomen om de 
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overgang naar een iDeal betalingsproces te stimuleren. Inmiddels loopt dat naar wens. We besparen 
een totale kostenpost van € 7.500 en we kunnen op andere zaken inzetten waar we momenteel 
meerwaarde aan hechten.  
• Staken inkoop en verkoop afzetlint met het oog op duurzaamheid. Het bedrag dat daarmee 
vrijkomt gebruiken we voor andere duurzame initiatieven.  
• 3e Survivalrundag: 7 juli 2024 bij ValtJeMet Survivalrunners Westerbork.  
 
TeamAllSur5: Liesbeth Franz: Als je bij Mollie meer transacties hebt, ben je dan goedkoper uit?  
Antwoord: Voor eenieder die bij ons is aangesloten blijft het collectieve voordeel om van Mollie 
gebruik te maken gehandhaafd.   
 
Plannen van de commissies 
Cie WZ seizoen 2024/2025 
• Wachttijden en doorstoom bij hindernissen 
• Beleidsvisie survivalruns (met name de competities); BSR evaluatie: om vandaar uit te kijken of de 
juiste richting is ingeslagen.  
• Ledenenquête om op basis te peilen wat er leeft en doorlopende advisering bestuur en 
bondsbureau.  
 
Vragen 27 februari  
Kathy Oudenaller: kunnen er meer vragen over de jeugd in de enquête worden opgenomen? De 
afgelopen enquêtes waren erg op de volwassenen gericht.  
Bert Oortgijsen: De overgang van JSR 12-14 naar JSR 15-17 wordt door veel jeugd als zwaar ervaren. 
De Cie DB gaat komend seizoen kijken naar de belastbaarheid van jeugd en ook de overgang van JSR 
naar KSR. Antwoord: We geven dit terug aan de betrokken commissies. 
Quillermo Pelicaan: Kunnen (jonge) vrouwen ook het startnummer 1 of startnummer 21 toegekend 
krijgen? Antwoord: De startnummers worden uitgegeven in de volgorde van de startranking.  
Quillermo noemt als voorbeeld dat er een sport is, waarbij de vrouwen eerder mogen starten met 
inschatting van de tijd die zij erover doen, zodat de dames en heren  tegelijkertijd bij de finish 
aankomen.  
 
Commissie PR&communicatie 
Opzetten nieuwsbrief structuur, de eerste beginselen worden afgetekend binnen dit seizoen; 
Website up-to-date houden; Online aanwezigheid versterken, dit gaat op verschillende manier vorm 
krijgen.  
 
Vragen 27 februari  
Kathy Oudenaller vraagt of er nog reacties zijn gekomen op de vraag voor nieuwe commissieleden? 
Antwoord: De commissie kan nog altijd commissieleden gebruiken, meld je vooral! 
 
Cie TZ  
Richtlijnen ontwikkelen inzake steigergebruik en OCR-hindernissen bij survivalrun; realisatie van 
diverse bouwwijzers/standaards van hindernisconstructies. 
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Vragen 1 maart 
Jos de Laat: vraagt of dit moet leiden tot eenheid in de hindernis of is dit een leidraad? Antwoord: 
Jochem antwoordt dat dit een leidraad/richtlijn is.  
 
Cie DB 
• Tweemaal per seizoen organiseert de commissie een bijeenkomst voor 
uitwisseling van kennis tussen bondsopleiders, examinatoren, bondsbureau 
en commissie. 
• Onderzoek belastbaarheid JSR naar senioren en onderzoek dragen/slepen van lasten door de 
jeugd. 
• Uitwerken opleidingsstructuur o.b.v. KSS i.s.m. bondsbureau en het opstellen profiel bondsopleider 
t.b.v. werving.  
 
Vragen 27 februari  
Bert Oortgijsen: pleit voor uitbreiding van accommodaties voor de PvB in de eigen regio, zodat dit 
beter toegankelijk wordt. Antwoord: In de herziening van de opleidingen proberen we deze manco’s 
te ondervangen door de wijze van toetsing hierop in te richten.  
 
Commissie ICT 
• Voortzetten dienstverlening start-finishkoffers 
• Hosten van UVP-workshops i.s.m. bondsbureau 
 
Vragen 27 februari  
Henk Jan Schuver vraagt naar de status van het CRM systeem. Antwoord: Wij zijn als bondsbureau nu 
over en de eerste TG is als pilot aangesloten. Mareen is hier druk mee bezig, de komende periode 
gaan we het eerste aantal aansluiten en als dit goed verloopt volgen de andere TG’s fasegewijs. Meer 
informatie volgt hierover.  
 
Parcourscommissie 
De PC met ruim 40 leden heeft een volledig takenpakket en concentreert zich op: 
• Jaarlijkse keuring van trainingsbanen bij trainingsgroepen en wedstrijdparcoursen bij 
wedstrijdorganisaties 
• 2x per jaar fysiek/digitaal PC-leden overleg en 4x per jaar PC-werkgroep overleg met uit iedere 
regio een afgevaardigd PC-lid.  
• Opleiden en begeleiden aspirant PC-leden 
Nieuwe PC-leden zijn welkom > zo kunnen we door groei van het aantal leden- 
organisaties de druk op PC-leden blijven verdelen 
 
Commissie Duurzaamheid 
• Leden van de SBN, in samenwerking met het bondsbureau, informeren en 
stimuleren omtrent duurzame opties binnen survivalrun denk hierbij aan: Vervoer; Afval; Eet- & 
drinkgerei en shirts. 
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• Er wordt onderzoek gedaan naar natuurinclusieve survivalrun. Een 
eerste aanzet om de impact van survivalrun hindernissen op de natuur in kaart 
te brengen. 
• In samenwerking met het bondsbureau en de Shirtshop wordt er een systeem 
voor herbruikbare shirts uitgewerkt: 
• Allereerst voor wedstrijdlopers, met als intentie dit per 2025/2026 in te voeren; 
• In een later stadium zal er ook naar de wedstrijdshirts voor recreanten gekeken 
worden. 
• Vertrekpunt systeem voor herbruikbare wedstrijdshirts voor wedstrijdlopers: 
• Er wordt gestreefd naar het invoeren van 1 shirt per deelnemer per 
wedstrijdcategorie; 
• Optie wordt verkend om lokale sponsoren op deze shirts een plek te geven; 
• Shirt is eigendom van de wedstrijdloper en wordt vervangen na einde 
gebruiksduur (versleten); 
• SBN verzorgt het gehele systeem van aankoop tot distributie. 
 
Vragen 27 februari  
Kathy Oudenaller vindt dit een mooi initiatief maar is bang dat de shirts en wedstrijden niet 
goedkoper worden. Hoe zien jullie dat? Antwoord: Jochem antwoordt dat we hiermee hopen een 
kostenverlaging in de gehele keten te creëren. Het zou mooi zijn als deze besparing dan ook 
zichtbaar is in het inschrijfgeld, wat wel de verwachting is aangezien het gros van de WO’s een 
stichting is zonder winstoogmerk. 
 
Vragen 1 maart  
TeamAllSur5, Liesbeth Franz vraagt naar de lokale sponsor op dit shirt. Hoe zien jullie dat? Antwoord: 
In de uitwerking gaan we nader kijken naar de mogelijkheid om lokale sponsoren een plek op het 
shirt te bieden. Dit zijn dan sponsoren die horen bij de survivalrunner of de TG waar die traint.  Alle 
vraagstukken nemen we komend seizoen door om tot een werkbaar systeem te komen. 
Kees Suijkerbuijk: Er zijn veel leden met een licentie die nooit een wedstrijd lopen. Krijgen deze niet 
actieve licentiehouders ook een shirt? Antwoord: Het huidige uitgangspunt is dat de deelnemer zelf 
verantwoordelijk is voor de aanschaf van het shirt.  
Antoinette Bos Bakkeveen vindt het een goed idee dat hierover na wordt gedacht. 
 
Jaarplan seizoen 2024/2025 
Dit Jaarplan hoort bij het vierde en daarmee laatste seizoen van het Meerjarenbeleidsplan 
2021+ (MJBP). Het FUNDAMENT en de ambities uit het MJBP staan ongewijzigd in dit Jaarplan. Bij de 
UITVOERING van dit Jaarplan staan specifieke doelstellingen die de SBN gerealiseerd wil hebben aan 
het einde van seizoen 2024/2025. Jochem loopt kort door het Jaarplan heen.  
 
Vragen 27 februari  
Kathy Oudenaller vraagt aandacht m.b.t. de vrijwilligersvergoeding en het maximum bedrag per 
maand dat je mag opgeven voor de belasting. Antwoord: we hebben hierover een uitgebreid 
schrijven gestuurd naar de vrijwilligers in kwestie en we zullen dat met enige regelmaat blijven 
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herhalen en zeker ook als er een wijziging is in deze bedragen. Goed dat je het nog een keer 
benoemt!   
 
Begroting seizoen 2024/2025 
De Shirtshop is niet meer afzonderlijk opgenomen in deze begroting. Op advies van onze accountant 
hebben we met ingang van dit seizoen de Shirtshop geïntegreerd in de begroting.  
A. Bestemmingsreserve opleidingen 
Om de opleidingen aan de KSS-norm te laten voldoen, wordt €10.000 onttrokken 
aan de reserve. 
B. Continuïteitsreserve NOC*NSF-bijdrage 
De bijdrage van NOC*NSF voor kalenderjaar 2025 is nog niet bekend, wij 
rekenen nu met €155.120 voor seizoen 2024/2025. Conform beleid vullen we dit 
aan tot €170.000 vanuit de continuïteitsreserve NOC*NSF. 
Voorgaande seizoen vulden wij aan tot €150.000, nu is besloten dit aan te vullen 
tot €170.000 gezien de minder steile dip in de NOC*NSF-bijdrage. 
C. Bestemmingsreserve vrijwilligersdag 
Elk seizoen wordt er €2.500 aan de bestemming toegevoegd. Om het seizoen vindt 
er een vrijwilligersdag plaats en wordt er €5.000 onttrokken aan de reserve. 
D. Algemene reserve 
Conform beleid zullen we altijd drie seizoenen de tijd nemen om de Algemene 
reserve van de werkelijke hoogte naar de gewenste hoogte te brengen. Op basis 
van dit beleid bedraagt het in te teren bedrag voor komend seizoen €40.000. 
 
Vragen 27 februari + 1 maart  
Bert Oortgijsen vraagt hoe we omgaan met de contributies aan de inkomstenkant. Aangezien de 
structurele inkomsten niet in lijn lopen met de structurele uitgaven. Antwoord: conform beleid teren 
wij momenteel in op onze algemene reserve, hier zit een veilige ondergrens aan kort gezegd komt 
het erop neer dat de algemene reserve mag zakken tot de hoogte van 20% van de contributie-
inkomsten (ledenorganisaties+ seizoensleden + wedstrijdlicenties), met een absolute ondergrens van 
€50.000. In een aantal seizoenen wordt de algemene reserve afgebouwd (of indien nodig 
opgebouwd) tot dit niveau is bereikt is. 
Met de huidige groeiprognoses gerekend trekt het zichzelf in balans, mits onze lasten niet te hard 
stijgen. Het komend seizoen gaan we met de penningmeester kijken of we hiermee een solide 
financiële basis liggen. Het is niet ondenkbaar dat we de komende jaren de contributie moeten 
verhogen om de vaste lasten te kunnen dragen. Dit onderwerp is een belangrijke pijler voor het 
MJBP 2025+ en de bijbehorende meerjarenbegroting.  
TeamAllSur5, Liesbeth Franz vraagt of de opbrengst van de Shirtshop zo hoog blijft als de deelnemers 
van een run een eigen shirt krijgen? Antwoord: In seizoen 2025/2026 zal dit pas een wezenlijk effect 
hebben. Dit zal uiteraard effect hebben, hoe dat effect er uit ziet is nu nog niet in beeld.  
 
Wedstrijdcie Simius Hircus: m.b.t. wedstrijdkosten. Hebben jullie vanuit de bond zicht op het feit dat 
de kosten omhoog gaan voor survivalruns?  
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Antwoord: Jochem geeft aan die data nu niet inzichtelijk te hebben. Over de jaren zijn de 
inschrijvingskosten inderdaad omhooggegaan. Belangrijk om te realiseren dat de kosten voor het 
organiseren van een survivalrun sterk uiteenlopen. Sommige WO’s hebben te maken met 
regelgeving en beperkingen en/of de huur van materialen, dit fluctueert per WO. Ook de 
inkomstenkant verschilt sterk, denk aan sponsorgelden. Kijkend naar commerciële organisaties van 
obstacle- en mudruns zien wij daar tarieven die driemaal zo hoog zijn. Wij zien wel een rol voor ons 
om de ontwikkeling in beeld te krijgen en te bezien waar wij in de keten kostenbesparend kunnen 
optreden. 
 
ALV-voorstellen 
Voorstel 1: Aanpassing methode voor bepaling startranking (1 van 2) 
Commissie Wedstrijdzaken evalueert jaarlijks de puntenlijst behorende bij de methode voor bepaling 
startranking. In de laatste evaluatie is breder gekeken en is de gehele methode geëvalueerd. 
Aanleiding is dat de huidige methode statisch is en hierdoor geen rekening houdt met het feit dat het 
aantal deelnemers per survivalrun sterk fluctueert. De Commissie Wedstrijdzaken heeft een 
alternatieve methode, relatieve methode, uitgewerkt die hier wel rekening mee houdt. Daarnaast 
heeft de Commissie Wedstrijdzaken in het voorstel ook gekeken naar het laten vervallen van het 
slechtste resultaat. Voorwaarde voor het kunnen laten vervallen is dat het aantal meetellende runs 
representatief is voor het niveau van de survivalrunner. Dit kan vanaf 5 resultaten. Bij minimaal 5 
meetellende resultaten telt het resultaat met de laagst behaalde startrankingpunten niet mee in het 
gemiddelde van de startrankingpunten. 
Voorstel: om de volgende aanpassingen te plegen in de methode voor bepaling 
startranking: 
• Bij minimaal 5 meetellende resultaten telt het resultaat met de laagst behaalde 
startrankingpunten niet mee in het gemiddelde van de startrankingpunten; 
• De relatieve rekenmethode wordt toegepast voor bepaling van het aantal 
startrankingpunten. 
 
Vragen 27 februari + Vragen 1 maart 
Pepijn van Zantvliet: Raakt de startranking ook het klassement? Antwoord: Nee, deze staat volledig 
los van het klassement. 
 
Voorstel 2: Aanpassing straftijd 
In de huidige situatie kan het voorkomen dat een deelnemer die gefinisht is zonder 
bandje hoger eindigt in de uitslagen dan iemand die met bandje finisht. Niet alleen voor 
de dag-uitslag maar ook in het eindklassement kan dit ook het geval zijn. De cie WZ heeft gekeken 
wat het effect is bij een hogere straftijd. Met een straftijd van 3 uur bij het niet goed uitvoeren of 
missen van een hindernis kwamen deze situaties niet meer voor. 
Voorstel: om de straftijd voor het niet goed uitvoeren of missen van een hindernis aan 
te passen naar 3 uur. 
 
Vragen 27 februari  
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Niki Pruis: Kunnen we alleen registreren als er mensen met bandje finishen in plaats van er 5 te 
moeten bijhouden? Dit is wel wens vanuit de WO’s omdat het veel administratieve handelingen 
scheelt. Antwoord: voor nu dienen alle gemiste hindernissen nog geadministreerd te worden.   
 
Voorstel 3: Aanpassing veteranen klassement 
In de huidige situatie krijgen veteranen punten voor het veteranen klassement 
toegekend op basis van de eindtijd van de winnaar in het algemeen klassement. Vanuit 
deelnemende veteranen is het verzoek gekomen om de winnende veteraan 1.000 
punten toe te kennen en de achtervolgende veteranen punten toe te kennen op basis 
van hun afstand (in tijd) tot de winnende veteraan. 
Voorstel: voor de veteranen klassementen wordt een klassement opgemaakt losstaand 
van het algemeen klassement waarin de winnende veteraan 1.000 punten krijgt en de 
daarop volgende veteranen punten op basis van het verschil tot de winnende veteraan. 
 
Vragen 27 februari  
Kathy Oudenaller: Hoe gaat dit met mensen die met het 40+ en 50+ podium meedoen? Antwoord: 
Dat kan niet want de 40+ categorie is 40 t/m 49 en 50+ vanaf 50.. Naast de veteranenuitslag blijft ook 
de gewone overalluitslag van kracht met de daarbij behorende puntentellingen.  
 
Voorstel 4: Stabiliseren hindernissen 
De PC ziet graag onderstaande aanvulling in de Parcoursvoorschriften om de veiligheid te borgen en 
discussie tijdens een keuring te voorkomen. Het komt geregeld voor dat de PC bij bijvoorbeeld een A-
frame met apenhang instabiele constructies tegenkomt. 
Voorgestelde aanvulling in parcoursvoorschriften: 
Het stabiliseren van een hindernis is verplicht (m.u.v. hindernissen op het water). 
 
Vragen 1 maart  
Marcel Copini: worden alle hindernissen gestabiliseerd waar beweging in zit? Antwoord: In de 
praktijk zal er niets veranderen, het voorstel wordt nu alleen geformaliseerd zodat PC-leden kunnen 
verwijzen naar de voorschriften. Jochem vraagt bij vragen contact op te nemen met Marloes.  
 
Voorstel 5: Aanpassing bijlage 2 AR (1 van 2) 
De PC ziet graag een aanvulling in de huidige bijlage 2 van het Algemeen Reglement: 
SANCTIES VOOR TG’S BIJ IN GEBREKE BLIJVEN OMTRENT PC-KEURING 
De aanvulling beschrijft een stappenplan bij afkeur van hindernissen die per direct niet meer in 
gebruik mogen zijn. We beschreven tot nu toe alleen een stappenplan bij herstel- of 
aanpassingsadviezen. Toelichting: De PC keurt ook soms een hindernis af als deze onveilig is en vindt 
het belangrijk dat deze hindernis vanaf dat moment ook niet meer in gebruik wordt genomen en 
dekking op de hindernis vervalt. Het komt voor dat TG’s geen logboek-updates aanleveren na afkeur 
en de PC lange tijd niet weet wat de hindernisstatus is. 
Definitie van herstel of aanpassing: een hindernis is nog veilig voor gebruik, wel wordt om een 
aanpassing gevraagd, bijvoorbeeld advies voor een andere knooptechniek of het ontbreken van een 
veiligheidstouw. 
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Definitie van afkeur: een hindernis is niet meer veilig voor gebruik, bijvoorbeeld bij ernstige houtrot 
van een balk of bij aanzienlijke instabiliteit. 
Voorstel 5: Aanpassing bijlage 2 AR (2 van 2) 
De aanvulling in bijlage 2 van het Algemeen Reglement zodat de PC hier in de schriftelijke 
communicatie met TG naar kan verwijzen. 
Voorstel nieuw toe te voegen tekst in bijlage 2 van het AR: 
SANCTIE STAPPENPLAN BIJ AFKEUR HINDERNIS(SEN) 
1. Als de PC tijdens een keuring een hindernis afkeurt, wordt dit plekke besproken met de TG. 
2. De PC stuurt achteraf aan de TG een schriftelijke bevestiging van afkeur en de benodigde 
aanpassingen. Een afgekeurde hindernis valt per direct uit de verzekeringsdekking van de SBN. De 
hindernis mag zonder uitstel 
niet meer door bij de TG trainende leden gebruikt worden. De TG informeert haar leden hierover. 
3. TG stuurt een nieuw logboek aan de PC met daarin de compleet aangepaste hindernis situatie. 
Enkel na schriftelijke toelating van de PC hierop volgend valt deze hindernis wederom onder de 
verzekeringsdekking van de SBN. Er vindt geen fysieke herkeuring plaats. 
 
Voorstel 6: Voorstel gelijke stand in eindklassement 
In de huidige situatie is het mogelijk dat er meerdere klassementswinnaars zijn, een gelijke stand in 
punten is mogelijk. Ons reglement voorziet niet in hoe te handelen bij een gelijke stand. In de huidige 
situatie worden beiden gehuldigd als winnaar. Dit geldt ook voor latere posities. Het voorstel is om in 
geval van een gelijke eindstand bij de podiumplaatsen (1,2,3) te kijken naar onderling resultaat. Het 
onderling resultaat wordt bepaald aan de hand van de positie ten opzichte van elkaar. Het gaat 
hierbij om het hoger of lager eindigen dan de ander, niet om het aantal posities verschil of om het 
aantal punten. Degene met het beste onderlinge resultaat eindigt boven degene met het minste 
onderlinge resultaat. Alleen survivalruns van de betreffende wedstrijdcategorie waar beiden aan 
deelgenomen hebben worden hierin meegenomen. Mocht dit geen uitsluitsel bieden dan is dit een 
gelijke stand en wordt hiernaar ook gehandeld. De WZ heeft aangegeven dat uitbreiding complex is. 
 
Vragen 27 februari  
Kathy Oudenaller: nu kun je in alle 3 categorieën meedoen en heb je genoeg wedstrijden om te 
lopen. Bij een KSR en MSR zou je het aantal kunnen verhogen.  
Antwoord: Er is gekozen voor een cap, dus 7 is het maximaal meetellende survivalruns, ook om te 
stimuleren dat je een volledig klassement kan lopen. Dit is een mooi onderwerp om mee te nemen in 
de ontwikkeling van een beleidsvisie op het gebied van survivalruncompetities.  
 
Voorstel 7: Aanpassing bewegwijzering 
Momenteel schrijven de Parcoursvoorschriften voor dat een survivalrun met rood-wit lint uitgezet 
dient te zijn. Om duurzamere opties van bewegwijzering mogelijk te maken wil de SBN de volgende 
aanpassing in artikel 3.1 van de Parcoursvoorschriften maken: 
“Het parcours van de survivalrun dient duidelijk te worden aangegeven en waar mogelijk van 
herbruikbaar materiaal met consequent gebruik van kleur. Op elk punt in het parcours moet de 
deelnemer tenminste één bewegwijzering duidelijk kunnen zien. De deelnemers volgen steeds het 
parcours dat met de bewegwijzering is aangegeven. Indien aan beide kanten doorlopend lint is 
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gespannen dient de deelnemer tussen de linten in te blijven lopen. " Zo kan bijvoorbeeld een 
slootloop gemaakt worden.” In lijn hiermee wordt in het AR vastgelegd dat een WO in haar 
draaiboek de wijze van bewegwijzering opneemt en deelt in de deelnemersinformatie. 
 
Vragen 27 februari + Vragen 1 maart 
Wedstrijdcie Simius Hircus: wil dit jaar fluorescerende linten van stof gebruiken.  
Antwoord: De nieuwe regelgeving gaat pas in nadat de ALV hiermee heeft ingestemd, dus het 
volgende seizoen. Mocht je nu af willen wijken van de huidige reglementen, vraag dit aan bij de PC. 
We geven graag ruimte aan dit soort initiatieven, maar we willen wel zorgen dat het goed en op de 
juiste wijze gebeurt.  
 
Vervolgstappen (data) 
• 22 maart: publicatie ALV-stukken op website 
• 3 april: deadline reacties op gepubliceerde stukken 
• 19 april: voorjaars-ALV op Papendal 


